
PROTOKÓŁ NR I/2019 
Z OBRAD SESJI RADY MIEJSKIEJ W BIERUNIU, 

KTÓRA ODBYŁA SIĘ W DNIU 21 STYCZNIA 2019 R. 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO W BIERUNIU 
 
Obecni: 
1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  

 
 Na stan 15 radnych: obecnych  15 
 nieobecnych  0 
 usprawiedliwionych  0 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta Dorota 
Przybyła, Sekretarz Miasta Krystyna Trzońska, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek (według 
listy obecności). 

 
Porządek obrad sesji : 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

− w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Bieruń,  

− w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-2025,  

− w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok. 
4. Zakończenie obrad I sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., otworzył obrady I sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał radnych, 
wszystkich obecnych na sali gości. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wnoszą o poszerzenie lub ograniczenie porządku 
obrad.  
 
Radni nie zgłosili uwag do porządku powiedzenia. 
 
 
Ad 3  
 
Projekty uchwały wraz z uzasadnieniem ich podjęcia zostały przedstawione przez Burmistrza Miasta 
Bierunia, Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Łukasza Odelgę oraz 
w kwestii dot. zmian budżetu i WPF - Skarbnik Miasta Dorotę Przybyłę.  
  
Po przeprowadzeniu szerokiej dyskusji w temacie, przewodniczący rady Miejskiej poddał pod 
głosowanie kolejno projekty uchwał: 
 

a) w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Bieruń 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Bieruń została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr I/1/2019 
 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2019-2025 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Bierunia na lata 2019-2025 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr I/2/2019 
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c) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 

2. Bobla Walenty ZA 

3. Czapiewski Dariusz ZA 

4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 

5. Gerycki Damian ZA 

6. Grosman Natalia ZA 

7. Jurecki Stanisław ZA 

8. Magiera Walenty ZA 

9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 

11. Panek-Bryła Barbara ZA 

12. Pyda Tomasz ZA 

13. Sitko Maria ZA 

14. Świerkosz Piotr ZA 

15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr I/3/2019 
 
 
Ad 4 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady I Sesji Rady Miejskiej. 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała:  
Magdalena Kuźbińska 


